

## MUSIC CLUB - CLUB DE MUSIQUE



The music club organises sessions based on pieces of music suggested in advance by members in line with a theme chosen each month. Some examples: titles including the words "new or old", "Mother or Father", "night or day", and "sun or moon". Sessions have also been held on music from opera or musicals.

Members send their suggestions to the organiser, who finds a short video of each piece, which is then shown at the session to accompany the music. On average twenty pieces are included in each session which has included music as diverse as Beethoven to The Beatles, Mozart to Mamma Mia and Stevie Wonder to Stan Getz.

We also organise three live concerts each year. Our own musicians play a mix of English and French pop, jazz, blues and rock and roll for the Fête de la Musique in June and just before Christmas. In October three pianists give a recital.

Le club de musique organise des soirées autour des morceaux proposés en avance par les participants et correspondant à un thème choisi chaque mois. Quelques exemples : les titres qui comportent les mots "nouveau ou ancien", "Mère ou Père", "nuit ou jour", "soleil ou lune". En outre, nous avons organisé des séances sur la musique des opéras ou des comédies musicales.

L'organisateur cherche une courte vidéo de chaque morceau, qui est présentée pour accompagner la musique. En moyenne, on entend une vingtaine de morceaux à chaque séance, incluant des musiques aussi diverses que Beethoven ou les Beatles, Mozart ou Mamma Mia, et Stevie Wonder ou Stan Getz.

Nous organisons également trois concerts par an. Nos musiciens jouent un mélange de pop, jazz, blues et 'rock and roll', anglais et français, lors de la Fête de la Musique et avant Noël. En octobre, trois pianistes donnent un récital de piano.